
Zápis z porady vedení konané dne 23. 4. 2014 

Přítomni: Veselý, Šrubařová, Bartošek, Regner, Kohoutková, Matyska, Holub, Křenek, 

Ledvinka, Račanský, Novotná Buršíková 

Omluveni: Dostál 

 

1. Zprávy z kolegia rektora  

 Pan rektor předložil k připomínkování několik připravených směrnic – připomínky 

žádoucí ode všech, zkontrolují především Regner a Kohoutková u dokumentů 

souvisejících s podmínkami pro handicapované osoby. Diskuse se krátce věnovala 

pracovnímu řádu MU. 

 Na výjezdním zasedání rektora s děkany a řediteli vysokoškolských ústavů proběhne 

diskuse o strategickém řízení, strategii a vědě, ředitel bude následně informovat.  

 Pod vedením prorektora Malého začala příprava dlouhodobého záměru MU. Do něj se 

budeme snažit prosadit ICT jako průřezovou explicitně uchopenou oblast; bude 

nezbytné nadefinovat 3-5 oblastí, které pro MU považujeme za strategické (oblasti 

půjdou zřejmě průřezově přes ÚVT, nikoli liniově). Členové kolegia jsou požádáni 

o návrhy (včetně názoru na případnou vyšší centralizaci práce s IT).  

 

 

2. CERIT SP  

 S děkanem FI je dohodnuto zřízení účelového pracoviště CERIT SP na FI k 1. květnu. 

Aktuálně každý druhý čtvrtek probíhá na FI schůzka skupiny kolem CERIT SP, to 

prozatím rozšíříme o další členy, než vznikne vhodně koncipovaná a zakotvená rada 

pro průmyslovou spolupráci. Za ÚVT se zatím účastní pouze Račanský, nadále se za 

ÚVT bude účastnit Šrubařová, Holub a Veselý, podle možností ředitel. Šrubařová 

odpovídá za komunikaci s paní tajemnicí Bartoškovou v této věci, termíny sdělí 

zúčastněným a řediteli.  

 

3. CERIT SC 

 Prof. Marek (CzeCOS/ICOS) slíbil odeslat návrh financování, stále chybí finální 

verze, která půjde na ministerstvo. Od 1. 5. bude třeba založit novou zakázku (náhrada 

stávající projektové 4403), na niž budou účtovány průběžné náklady za CERIT-SC. 

Následně bude přeúčtováno po rozhodnutí MŠMT a získání prostředků na velkou 

infrastrukturu. Matyska odpovídá za návrh nového členní úvazků na zakázkách 

souvisejících s centrem CERIT-SC.  

 

4. Zviditelnění loga ÚVT, nový web  

 Kohoutková poděkovala paní Pešové za spolupráci při umisťování loga na stránky 

v naší správě.  

 Diskuse o podobě loga na INETu – Matyska akceptuje jako přechodný stav inverzní 

podobu loga v horní liště, která se po najetí myší probarví. Bude pokračovat průběžná 

kontrola i ostatních webů, zda na nich logo ÚVT nechybí. 

 Ředitel požádal do budoucna o sebekázeň – umisťovat loga ÚVT na veškeré nově 

vznikající weby.  

 Diskuse o budoucím webu ÚVT a možnosti jednotného portálu (na způsob ISu), 

možnost rozšířit INET. Záměrem je mít jedno jméno, které lze použít pro všechny 

služby, dobře zapamatovatelné. 



 Regner zaslal aktuální stav nového webu ÚVT, Matyska se podívá do výjezdního 

zasedání (diskuse na místě). 

 Do interního výběrového řízení s odpovědností za rekonstrukci webu MU se přihlásil 

Matej Antol. Ředitel pokračuje v diskusi, nicméně očekává, že jeho ustavení oficiálně 

oznámí na výjezdním zasedání, aby mohl skutečně od 1. května začít intenzivně v této 

oblasti pracovat. Prvním krokem bude sestavení týmu, divizní musí počítat s tím, že 

budou muset uvolnit potřebné osoby na realizaci tohoto prioritního projektu. 

 

5. Kontrola úkolů z minula   

 Zpráva o testování Office 365 na administrativě – podá Šrubařová na výjezdním 

zasedání. Hlavní cíl zjistit přínos či komplikace pro osoby, u nichž nasazeno. Krátká 

informace, jaké jsou postřehy uživatelů, jaké použili funkce, jak proběhl proces 

překlopení a zaškolení. Po výjezdním proběhne diskuse s techniky/Leškou. 

 Kontrola evidence softwaru – Regner poslal materiály, očekává reakci. Křenek 5. 5. 

podá informaci o jednání s Malinkou na toto téma. (odpovídá Křenek) 

 

6. Zprávy z divizí  

 Regner informoval o must weeku, který proběhl před 14 dny. Služby máme na lepší 

úrovni, než hostující školy, máme větší centralizaci – podpora oddělení výpočetní 

techniky u nich skoro nulová.  

 Výkonnostní příplatky – Šrubařová vysvětlila volbu období pro další změnu, bude se 

uvádět termín, na jak dlouho se příplatek přiznává. Ředitel požádal, aby divizní uvážili 

a případně prodiskutovali se svými lidmi podmínky této změny. Ředitel vysvětlí 

důvody na výjezdním zasedání.  

 Křenek vznesl otázku nové koncepce webu, zda držet ústavní web nebo navázat na 

nový univerzitní. Regner zkontroluje funkčnost propojení mezi wiki a katalogem 

služeb. (odpovídá Regner). 

 Projekt centrální správy pro notebooky na FF – vznikla závěrečná zpráva, bez 

připomínek, není zpřístupněna. Křenek zajistí zpřístupnění. (odpovídá Křenek) 

 Veselý informoval o jednání s Microsoftem – Microsoft umožňuje uzavření různých 

druhů smluv na Campus licence.  

 JŘBU – Šrubařová informovala, že kvestor trvá na omezení využití tohoto nástroje 

výběrových řízení.  

 

7. Výjezdní zasedání  

 Křenek pošle program napříč ústavem. Cesťák zadávají pouze osoby, které mají 

domluveno auto. 

 Divizní pošlou Křenkovi návrhy stánků na veletrh s odpovědnými lidmi. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


